
Dwingeloo, 27-3-2019 

 

 

Betreft raadsvergadering 26 maart 2019 

 

 

Geachte leden van de raad in de gemeente Westerveld, 

 

Gisteravond is in de raadsvergadering  het voorstel over uitstel besluitvorming bestemmingsplan 

Buitengebied Westerveld ter tafel geweest. 

De lelietelers hebben de vergadering terug gekeken en geluisterd. Tijdens de vergadering heeft de 

heer De la Mar, namens Progressief Westerveld de volgende uitspraken gedaan: 

“Lelieteelt als symbool voor alle niet biologische landbouw” 

“Om Westerveld niet te vergiftigen”  

“Het gaat niet alleen om lelietelers, het gaat om gewassen die veel bestrijdingsmiddelen      

vergen, dus lelietelers worden natuurlijk daarvoor voor een deel gebruikt”  

Deze uitspraken hebben ons verrast. Waar wij (jarenlang) in de veronderstelling waren dat de 

discussie in Westerveld ging om de lelieteelt, bleek gisteravond dat het niet alleen om lelieteelt en 

omwonenden gaat maar om de gehele landbouw in brede zin.  Tot nu toe hebben alleen lelietelers 

aan de dialoog en gesprekstafel deelgenomen. 

Vooropgesteld dat wij als lelietelers altijd open staan voor de dialoog willen wij u bij deze meedelen 

de gesprekken met u als wethouder, het zogenaamde bollenoverleg, op “ON HOLD” te zetten. Gezien 

de uitspraken van Progressief Westerveld lijkt het ons zinvol de verdere gesprekken met de gehele 

landbouw te voeren. Als lelietelers kunnen wij uiteraard geen gesprekken voeren, die wellicht in de 

toekomst gevolgen hebben voor de gehele landbouw in Westerveld. Deze verantwoordelijkheid 

willen en kunnen wij niet nemen. 

Graag zien wij uw spoedige reactie tegemoet. 

 

Met vriendelijk groeten, 

De Lelietelers in de gemeente Westerveld. 



 

 

 

 


